
國 立 高 雄 應 用 科 技 大 學  科 目 學 分 抵 免 申 請 表(tr19) 
National Kaohsiung University of Applied Sciences   Course Credit Exemption Application Form 

填表說明 : 

一、依據：本校「科目學分抵免（充）辦法」。該辦法請至學校網頁：教務處/綜合教務組/規章辦法下載參閱。 

二、已修及格科目學分數須不少於擬抵免科目部訂學分數，請附歷年成績單（正本）以便審查。 

三、申請抵免科目，如當外系選修學分時，請在備註欄註明（外系）。 

四、申請抵免科目應先由各系（所）確認（專業科目由各系、所審查，共同科目由相關學系所、中心、室審查），審核完畢請送教務處綜合教務組存查。 

Remarks: 

   11. The application is based on “National Kaohsiung University of Applied Sciences Regulations Governing Course/Credit Exemption.” The Regulations can be downloaded from the University  

      webpage: Office of Academic Affairs/ Section of General Academic Affairs/ Rules and Regulations. 

2. The credit number of the course completed previously shall not be lower than that—as approved by Ministry of Education--of the course to be exempted. A certified copy of transcript for 

  the previous years of study is required for reviewing.  

3. If the course to be exempted is taken as an elective course of other departments, please indicate in the column of “Remarks.”    

4. Courses to be exempted must be confirmed by each department (graduate institute) first. (Professional courses must be reviewed by department or graduate institute. Common courses must 

  be reviewed by related department, graduate institute, center, or office).  
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